
 
 

 

 

Till stadsdelsnämnden  

 

 

Angående stöd till Polismyndighetens arbete med att få kameraövervakning kring 

Spånga station och delar av Spånga centrum.  

Efter att Polismyndigheten år 2014 fått avslag på sin ansökan om kameraövervakning i 

anslutning till Spånga centrum, anordnade Liberalerna en namninsamling till stöd för ett 

överklagande och en ny ansökan. Drygt 3100 namnunderskrifter lämnades. Polismyndigheten 

avstod dock från att gå vidare med ärendet. Utsikterna om ett positivt resultat ansågs 

obefintliga.  

Nu har Polismyndigheten fått tillstånd till dygnet-runt-övervakning av delar av Tensta 

centrum och Rinkeby centrum. Kamerorna är installerade och lokala poliser har kunnat 

berätta om lösta brott (Sveriges radio, SVT 15/5). Som ett led i arbetet med att öka tryggheten 

på brottsutsatta ställen har Polismyndigheten uttalat att en ny ansökan om kameraövervakning 

kring Spånga station kommer att göras. Liberalerna ser mycket positiv på detta och kommer 

att stödja ansträngningarna att äntligen få kamerorna på plats och förutsätter att 

installationerna som används håller en standard som ger den bästa möjliga effekten.  

Också ett medborgarförslag med begäran om ett enhälligt stöd från stadsdelsnämnden till 

övervakningskameror kring Spånga station lämnades in i januari i år. Liberalerna ansluter sig 

till förslagsställaren och föreslår att stadsdelsnämnden uttalar sitt stöd till Polismyndighetens 

strävan efter kameraövervakning kring Spånga station.  

Spånga den 15 maj 2017  

 

Bengt Porseby (L) 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

 


